
Ik wil een ambitieuze en effectieve CO2-heffing voor de industrie. Dat is dus een heffing:

- Met een hoge prijs per ton CO2 , minimaal  €50, en oplopend per jaar

- Waarbij de industrie geen vrijstellingen en voordelen meer blijft krijgen

- Die snel ingaat, niet pas in 2024, zoals nu gepland is

Met de opbrengst van de heffing kan de vergroening van grote vervuilers mooi worden betaald. Dan 
hoeven wij dat niet voor hen te doen, zoals nu het geval is. De opbrengst kan daarnaast ook 
huishoudens en kleine ondernemingen helpen met duurzame oplossingen, zoals woningisolatie en 
zonnepanelen.


